
 
 

 

Schriftelijke vragen over sanering asbestdaken 

 

9 maart 2019 

 

 

Geacht college 

  

De Tweede Kamer heeft op 16 oktober 2018 ingestemd met het asbestdakenverbod. Vanaf 2024 zijn 

asbestdaken in Nederland verboden. Dit betekent dat eigenaren van gebouwen met asbesthoudende 

dakbedekking deze voor die tijd moeten verwijderen. Hierbij maakt het niet uit of dit dak in bezit is 

van een particulier, een bedrijf of de overheid. Ook de toestand van het dak is niet relevant voor het 

verbod. Daken in heel slechte, verweerde toestand moeten al eerder verwijderd worden. Met het 

verstrijken van de tijd raakt elk asbestdak op den duur verweerd. Een verweerd asbestdak levert een 

(dreigend) gevaar op voor de leefomgeving. De Eerste Kamer zal naar verwachting in 2019 het 

asbestdakenverbod bespreken. Hierna zal het asbestdakenverbod worden afgekondigd in het 

Staatsblad. Enkele honderden asbestdaken moeten de komende jaren in Almelo worden gesaneerd. 

De gemeente heeft in 2018 informatieavonden gehouden en beschermende hulpmiddelen 

beschikbaar gesteld voor het verwijderen van de aanwezige asbest. 

  

  

Wij hebben de volgende vragen: 

  

1.  Bent u op de hoogte dat huizenbezitters met asbest in hun dak in financiële problemen dreigen te 

komen omdat de staatssecretaris geen geld meer beschikbaar wil stellen voor asbestsanering? 

  

2.  Hoe vordert de sanering tot op heden? Is er al veelvuldig gebruik gemaakt van de (nog) 

beschikbaar gestelde hulpmiddelen en de subsidieregeling van het Rijk en/of gemeente/provincie? 

  

3.  Kunt u zeggen hoeveel asbestdaken er op dit moment nog  in Almelo aanwezig zijn die voor 

verwijdering in aanmerking komen? 

  

4.  Als deze informatie niet beschikbaar is, zou u dan op korte termijn een onderzoek naar deze 

gegevens willen instellen? En zo niet waarom niet? 

  

5.  Ons beeld is, dat het probleem zo groot is, dat er sneller gesaneerd moet worden dan in het 

huidige tempo om de doelstelling van 2024 te halen. Is dat beeld correct? Zo ja waarom? Zo nee, 

waarom niet? 

  



6.  Is het college van plan om binnen Almelo het verwijderen van asbestdaken bij de eigenaren (nog 

meer) onder de aandacht te brengen? Zo ja, hoe gaat u dit aanpakken? Zo nee, waarom niet? 

  

7.  Heeft de gemeente Almelo ook een informatieplicht ten opzichte van huiseigenaren hoe men 

asbest kan herkennen? 

  

8.  Bent u het met ons eens dat woningbezitters met een kleine beurs steeds meer in de financiële 

problemen komen in verband met het verduurzamen van hun woning terwijl de subsidieregeling 

asbestdaken ook nog weg valt? 

 

 

Zou u deze vragen willen beantwoorden? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens Partij Vrij Almelo, 

 

Harry de Olde (fractievoorzitter) 

 


